
 

Dz-05.0021.28.2016 

PROTOKÓŁ 

XXVIII SESJI RADY DZIELNICY V KROWODRZA  

W DNIU 27 WRZEŚNIA 2016 R. 

Kadencji 2014-2018 

I. Otwarcie sesji. 

XXVIII sesja Rady Dzielnicy V Krowodrza odbyła się w dniu 27 września 2016 r. w 

godz. 18.00 – 19.00 w siedzibie Dzielnicy V, ul. Kazimierza Wielkiego 112/2. 

 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

Zygmunt Wierzbicki przywitał 13 członków Rady, obecnych w chwili rozpoczęcia obrad  

( Lista obecności – Zał. niniejszego protokołu): 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVII sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

4. Projekty uchwał Zarządu, Komisji Problemowych:  

1/ w sprawie: wygaśnięcia mandatu członka Rady Dzielnicy V Krowodrza (projekt Zarządu) 

2/ w sprawie: zmiany w zadaniach Dzielnicy V Krowodrza na rok 2016 (projekt Zarządu) 

3/ w sprawie: podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2017(projekt 

Zarządu) 

4/ w sprawie: rewaloryzacji Parku im. Henryka Jordana (projekt Komisji Ochrony Zieleni) 

5/ w sprawie: wniosku o zmianę organizacji ruchu w ul. Kmieca (projekt Komisji 

Infrastruktury). 

5. Oświadczenia. Komunikaty.  

6. Zakończenie sesji.  

Następnie Prowadzący udzielił głosu obecnej na sesji Rady Pani Annie Jakubiak - 

współautorce listu otwartego do Prezydenta Miasta Krakowa w sprawie rewitalizacji Parku 

im.H.Jordana. 

Pani Anna Jakubiak przedstawiła prośbę mieszkańców o poparcie w formie uchwały 

Rady wniosku mieszkańców o przeprowadzenie rewitalizacji parku. Głos zabrała również 

Radna Anna Pojałowska, informując o zebraniu 1750 podpisów mieszkańców pod listem, 

który został przekazany PMK.  



Na sesję przybyło w kolejności 2 członków Rady, obecnych 15 Radnych. 

Ad.2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Przedstawiony porządek Prowadzący poddał pod głosowanie. Projekt porządku obrad 

został przyjęty: za- jednogłośnie; w obecności 15 członków Rady. 

  

Ad.3.Przyjęcie protokołu z XXVII sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

Wobec braku uwag do protokołu z XXVII sesji Przewodniczący stwierdził jego przyjęcie.  

 

Ad.4.Projekty uchwał Zarządu, Komisji Problemowych:  

1/ w sprawie: wygaśnięcia mandatu członka Rady Dzielnicy V Krowodrza (projekt 

Zarządu).  

Na sesje przybył kolejny Radny, obecnych 16 osób. 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie zrzeczenia się mandatu przez 

Panią Patrycję Gajdę. 

Poddany projekt uchwały pod głosowanie został przyjęty: za - jednogłośnie; w 

obecności 16 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę w sprawie: wygaśnięcia mandatu członka 

Rady Dzielnicy V Krowodrza - uchwała nr XXVIII/230/2016. 

Mieszkanka p. Anna Jakubiak opuściła salę obrad. 

2/ w sprawie: zmiany w zadaniach Dzielnicy V Krowodrza na rok 2016 (projekt Zarządu) 

Prowadzący przedstawił projekt uchwały. 

Pan Edward Tarczałowicz Z-ca Przewodniczącego złożył i przedstawił poprawkę – zmiany 

zakresu zadania, na które zostają przeniesione środki tj. na: 

F) PROGRAM POPRAWY BEZPIECZEŃSTWA DLA 

GMINY MIEJSKIEJ KRAKÓW - "BEZPIECZNY 

KRAKÓW" Kwota Jednostka realizująca 

Bezpieczna droga do szkoły - remont chodnika od ul. 

Chocimskiej do ZSO Nr 51 
14 825 

ZSO Nr 51 

 

Poddana pod głosowanie poprawka została przyjęto: za - jednogłośnie; w obecności 16 

członków Rady. 



Głos zabrał radny Łukasz Mańczyk zwracając się o możliwość zabezpieczenia środków na 

interwencyjne naprawy chodników. 

Projekt uchwały wraz z przyjętą poprawka Prowadzący poddał pod głosowanie: za - 

jednogłośnie; w obecności 16 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę w sprawie: zmiany w zadaniach Dzielnicy 

V Krowodrza na rok 20 - uchwała nr XXVIII/231/2016. 

3/ w sprawie: podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2017(projekt 

Zarządu) 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady. 

Poddany pod głosowanie projekt uchwały został przyjęty: za- jednogłośnie; w 

obecności 16 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę w sprawie: podziału środków finansowych 

na „Obsługę Dzielnic” w roku 2017- uchwała nr XXVIII/232/2016. 

4/ w sprawie: rewaloryzacji Parku im. Henryka Jordana (projekt Komisji Ochrony Zieleni) 

Przewodniczący Komisji pan Mateusz Jachimowski przedstawił projekt uchwały.  

Głos zabrali:  

Anna Pojałowska, Piotr Klimowicz, Łukasz Mańczyk, Janusz Michałowski, Zygmunt Wierzbicki. 

 

Piotr Klimowicz złożył poprawkę dotyczącą: 

- uzupełnienia zapisu § 1 – dopisania na końcu zdania treści: „według opracowanej na 

zlecenie Rady Dzielnicy V Krowodrza projektu.” 

- dopisania Uzasadnienia o treści: „Realizacja rewitalizacji wg całościowego projektu 

zapobiegnie chaotycznej zabudowie Parku.” 

Łukasz Mańczyk złożył również poprawkę dot. zmiany zapisu § 1.  

Prowadzący poddał pod głosowanie poprawkę p. Piotra Klimowicza, która była poprawką 

najdalej idącą. Poprawka została przyjęta - za: 6 głosów; przeciw – 5 głosów; 

wstrzymujących: 5 głosów. 

Łukasz Mańczyk wycofał swoja poprawkę. 

 



Poddany pod głosowanie projekt uchwały wraz z poprawką został przyjęty: za- 

jednogłośnie; w obecności 16 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę w sprawie: rewaloryzacji Parku im. 

Henryka Jordana - uchwała nr XXVIII/233/2016. 

5/ w sprawie: wniosku o zmianę organizacji ruchu w ul. Kmieca (projekt Komisji 

Infrastruktury). 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Pan Łukasz Mańczyk przedstawił projekt uchwały. 

Głos zabrali: 

Zygmunt Wierzbicki, Łukasz Mańczyk, Piotr Klimowicz. 

I Poprawkę złożył Łukasz Mańczyk dotyczącą częściowej zmiany zapisu § 1, po słowie 

”jednokierunkowego” zmienia się treść na: „od strony ul. Mazowieckiej na odcinku od wjazdu 

na parking droga osiedlową do ul. Litewskiej.” 

II Poprawkę złożył Piotr Klimowicz w sprawie: 

- sprostowania nazwy ulicy na: „ul. Kmiecej” 

- częściowej zmiany zapisu uzasadnienia, po słowie „ul. Kmiecej” zmienia się treść na: 

„z wyłączeniem z parkowania zieleńca od strony szkoły.” 

W wyniku głosowania – 

- I poprawka została przyjęta: za - 15 głosów; 1 osoba nie bierze udziału w głosowaniu; w 

obecności 16 członków Rady, 

- II poprawka została przyjęta za - jednogłośnie; w obecności 16 członków Rady. 

Projekt uchwały wraz z poprawkami przyjęto: - za - jednogłośnie; w obecności 16 członków 

Rady. 

Prowadzący stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę w sprawie: wniosku o zmianę organizacji 

ruchu w ul. Kmiecej - uchwała nr XXVIII/234/2016. 

 

Ad.5.Oświadczenia. Komunikaty.  

1. Przewodniczący Rady Zygmunt Wierzbicki przekazał następujące informacje: - 

prośba o przekazanie propozycji lokalizacji szaletów miejskich, planowanym 

remoncie biura Rady, - obchodach jubileuszu 25-lecia Dzielnic z prośba o udział 

Radnych, - relację z konferencji nt. przyszłości Dzielnic 

2. Członek Zarządu Anna Pojałowska przedstawiła relacje ze spotkań: - z Prezydentem 

Miasta Krakowa w sprawie rewitalizacji Parku im.H.Jordana oraz Parku 

Krakowskiego, - z Radnymi Miasta Krakowa w sprawie Młynówki Królewskiej. 



3. Przewodniczący Komisji Infrastruktury zaprosił na posiedzenie komisji w dniu 

11.10.2016 R. 

4. Z-ca Przewodniczącego Edward Tarczałowicz zwrócił się do przewodniczących 

komisji o sprawdzenie stanu realizacji zadań, które powinny być rozliczone do 15 

grudnia. 

  

Ad.6. Zakończenie sesji.  

Wobec wyczerpania porządku obrad XXVIII sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza Prowadzący 

obrady zamknął sesję Rady o godz. 19.00 

 

 

     Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

Zygmunt Wierzbicki 

 

 

Protokołowała: 

Małgorzata Ambrozik  
Pracownik biura Rady. 

 

 

   

 

 


